
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Social- og indenrigsministeren

Dato: 5. marts 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AB

Vil ministeren redegøre for, hvordan ordningen med Ungdomskriminalitetsnævn, der tråd-

te i kraft den 1. januar 2019, oprindeligt er tænkt at fungere i forhold til børn med nedsat

psykisk funktionsevne, og hvordan regeringen forholder sig til kritikken af, hvordan sager

med børn med nedsat psykisk funktionsevne behandles i Ungdomskriminalitetsnævn.

Der henvises til artiklen: ”Lene’s søn med ADHD fik i nævn spørgsmål han ikke forstod -

gik amok og smadrede bilrude bagefter” dr.dk den 28. februar 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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